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Věc:  Vyřízení žádosti o poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb. 

 
 
Vážený pane, 
 
     dne 2. 5. 2025 Správa Národního parku Šumava přijala Váš dopis se žádostí o poskytnutí 
informace podle zákona číslo 106/1999 Sb., ve kterém žádáte o poskytnutí informací ohledně 
otázek mapování biotopu. Zároveň jste stejné žádosti o informace zaslal na email panu Starému, 
proto odpověď zasíláme souhrnně za všechny Vaše žádosti. 
 
Prosím o vyjádření ohledně nutnosti mapování na oplocených pozemcích. Metodika říká, že se 
nemusí mapovat. Musí se tedy moje pozemky mapovat  
Odpověď: Metodika zde není striktní a nechává na mapovateli posouzení situace. Pokud 
neumožníte přístup na své pozemky, v platnosti zůstává poslední uskutečněné mapování.  
 
Na pozemcích se provádí mapování biotopů každých X let. Řekněme, že se na pozemku 
vymapovalo vícero biotopů při mapování v roce Rok_1 a následujícím mapování v roce Rok_2 
nebylo možné provést mapování biotopů. Jakým způsobem má mapovatel tuto situaci řešit? 
Odpověď: Nelze jednoznačně odpovědět popsaná situace je příliš obecná a poskytování žádostí o 
informace se nevztahuje na budoucí rozhodnutí a vytváření nových informací. 
 
Jaké biotopy mají být vymapovány pro tento pozemek pro Rok_2? 
Odpověď: Situace je popsaná příliš obecně. Nelze jednoznačně odpovědět. Jak píšete výše, pro 
Rok_2 nebylo možné provést mapování, takže máte na mysli Rok_3? V každém případě se při 
mapování mapuje současný stav. Poskytování žádostí o informace se nevztahuje na budoucí 
rozhodnutí a vytváření nových informací. 
 
Existuje nějaká metodika, která by říkala, že se na pozemek pro mapování pro Rok_2 přiřadí 
kategorie nejcennějšího biotopu z biotopů, které se vymapovali v roce Rok_1? 
Odpověď: Ne. 
 
Dále jste zaslal dotazy, které nejsou označeny jako žádosti o informace (ani nesplňují zákonné 
povinnosti žádosti), ale souvisí s problematikou mapování. 
 
Jak dlouho je platné mapování biotopů? 
Odpověď: Vrstva mapování biotopů je platná do dalšího mapování (v současnosti se jedná o 
periodu cca 15 let), pokud nenastane potřeba OOP segment/segmenty aktuálně vymapovat. 
 
 
Jaká vyhláška nebo zákon udává délku platnosti mapování biotopů? 
Odpověď: Není upraveno vyhláškou ani zákonem. Jedná se o stanovený postup AOPK z důvodu 
nutnosti reportingu o stavu biotopů. 
 
Musí se tedy moje pozemky mapovat?  
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Odpověď: Metodika zde není striktní a nechává na mapovateli posouzení situace. Pokud 
neumožníte přístup na své pozemky, v platnosti zůstává poslední uskutečněné mapování. 
 
 
 
 
S pozdravem 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                           Ing. Blanka Müllerová 
                                                                                                  oddělení kancelář ředitele 
                                                                                             Správa Národního parku Šumava 
                                                                                  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

  

 

 

 

 


